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Traditiegetrouw, een verslag van het afgelopen verenigingsjaar waarin 
wordt teruggekeken op een aantal belangrijke gebeurtenissen. 
Januari; de frisse start voor nieuwe plannen en evenementen, div. 
federatieve vergaderingen en overleggen met instanties om ons 
hengeljaar te waarborgen staan reeds weer op de agenda. 
28 april werd de Algemene Ledenvergadering gehouden, deze had een 
feestelijk tintje! 
John van Rijn werd beloond met het erelidmaatschap ter gelegenheid van 
zijn 25 jarig dienstverband wat voor vrijwilligers uitzonderlijk is. 
Daarnaast kreeg de vertrekkende voorzitter Wijnand van der Straten uit 
handen van John ook de titel mee van het erelidmaatschap voor zijn 
bewezen diensten die hij als voorzitter heeft betekend voor de vereniging. 
De heer M. de Jong is benoemd in de functie van voorzitter, Marijn succes 
gewenst en dat wij mooie verenigingsjaren met elkaar kunnen beleven. 
De aftredende heren Van Rijn en Knecht werden beiden herkozen voor 
een nieuwe termijn. Op deze avond werden ook de kampioenen van 2016 
gehuldigd;  
Kampioen individueel is Nico Koppel, Theo van Deventer is kampioen van 
de zomeravond wedstrijden. Andries van Velzen en Hans Knecht zijn 
wederom koppel kampioen. 
Tot slot werden de aanwezige leden bedankt voor hun positieve inbreng. 
De regionale Mid-West jeugdvisdag stond dit jaar ook op de agenda. 
Dit maal werd deze in onze regio gehouden, daar is veel voorbereidingstijd 
voor nodig. Met drie zusterverenigingen werden dan ook de nodige 
voorbereidingen getroffen.  
Van onze vereniging uit, heeft Ronald Spakman een groot aantal 
besprekingen gevoerd en de benodigde instanties benaderd om dit 
evenement in goede banen te leiden en dat is gelukt, deelnemers genoeg, 
prachtig weer en veel bekijks van ouders en belangstellenden. Mede door 
de inzet van alle vrijwilligers is deze dag een groot succes geworden. Ook 
de Jeugdvisdag op de laatste zaterdag in mei was mede dankzij onze 
Jeugdbegeleider als vanouds een groot succes. 
 
 



Op de agenda stonden ook de vliegvis clinics gepland.  Aalt van de Hazel 
heeft met vele enthousiaste vliegvissers een aantal mooie dagen beleefd, 
onder andere in de Ruigenhoek te Utrecht. De deelnemers kregen van 
Leon Godijk (werpinstructeur VNV) uitleg en werpinstructie, elke 
deelnemer heeft zijn vis kunnen vangen. Hou ook dit jaar weer het 
programma goed in de gaten als je van vliegvissen houdt of daar kennis 
mee wilt maken. 
Op 3 juli kregen wij het bericht dat onze controleur Don Schley was 
overleden, Don heeft voor de vereniging vele jaren opgetreden als 
controleur, mede door zijn controle-werkzaamheden is het ledenaantal 
sterk toegenomen. 
Don bedankt en rust in vrede. 
In een verenigingsjaar vertrekken soms bestuurders. Zo heeft Herman de 
Wild om persoonlijke reden besloten het bestuur te verlaten. In de functie 
als wedstrijdcommissielid en controleur willen wij hem bedanken voor zijn 
inzet voor de vereniging. 
 
De jaarlijks terugkerende filmavond werd goed bezocht, voor een groot 
aantal aanwezige leden is de film avond een reünie met de film in de 
hoofdrol. 
Helaas was Mike Klein, die de films heeft uitgezocht, door werkzaamheden 
verhinderd maar het was weer een succes. 
 
Ook heeft de vereniging een nieuwe controleur aangesteld. André 
Zonneberg heeft de cursus controleur met succes afgerond en is medio 
december gestart als verenigingscontroleur. André, succes gewenst met 
deze functie. 
 
Tot slot willen wij als bestuur alle vrijwilligers die betrokken zijn bij o.a. de 
vislessen en de door ons georganiseerde evenementen hartelijk danken 
voor jullie inzet, want zonder vrijwilligers kan een vereniging niet bestaan. 
Eenieder bedankt voor dit mooie jaar. 
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